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PROTOKÓŁ Nr 42/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 23 listopada 2021 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Basta Jerzy 

2. Kurnyta Danuta 

3. Majak Violetta 

4. Sławiński Łukasz 

5. Sławiński Sławomir 

6. Szczerbaty Iwona 

7. Wągrowski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022” – 100.2021 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia WPF 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra z autopoprawką – 104.1.2021  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra 

na 2021 rok z autopoprawką – 105.1.2021  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet 

radnych Rady Miasta Kamienna Góra oraz rozliczania kosztów podróży służbowych – 

106.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza 

Miasta Kamienna Góra – 107.2021 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

Komisji – BRM.0003.79.2021 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Centrum Kultury w Kamiennej Górze na wniosek 

Komisji – BRM.0003.86.2021 

11. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału ZIF na wniosek 

Komisji – BRM.0003.87.2021 ad. 1 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału PPS na wniosek 

Komisji – BRM.0003.92.2021 

13. Zapoznanie się z pismem Karkonoskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Kamiennej 

Górze – BRM.0012.6.34.2021/BRM.0002.XLVII.2021  

14. Zapoznanie się z pismem ROD „Różanka” – BRM.0012.6.35.2021 

 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. – 100.2021 
 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 5. – 104.1.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan.  

 

Komisja zadecydowała, że z ww. projekt uchwały zaopiniuje  na następnym posiedzeniu 

Komisji. 

Ad. 6. – 105.1.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan.  

 

Wprowadza się zmiany w planie budżetu miasta na 2021 rok z tego:  

1. zwiększono plan wydatków z tytułu przyznanych przez Ministra Finansów środków 

na uzupełnienie dochodów gmin w łącznej kwocie 3 208 852 zł.  

 

2. W zakresie wydatków bieżących  zwiększono plan ogółem o kwotę 1 356 332 zł oraz 

wprowadzono zmiany w budżetach podległych jednostek i zadań realizowanych przez 

Urząd Miasta zgodnie ze złożonymi wnioskami i zapotrzebowaniem na środki 

niezbędne do prawidłowego wykonania zadań statutowych. 

 

3. w zakresie wydatków majątkowych zwiększono plan ogółem o kwotę 1 852 520 zł i 

wprowadzono m.in. następujące zmiany: 

 

− Wprowadzono zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa wiaduktu nad drogą rowerową 

w ciągu ul. Słowackiego w Kamiennej Górze” w kwocie 60 000 zł z przeznaczeniem na 

przygotowanie dokumentacji projektowej (PFU) pod kątem przygotowania do 

ogłoszenia postępowania na wykonanie robót budowlanych- zadanie dofinansowane ze 

środków POLSKIEGO ŁADU. 



3 
 

− Wprowadzono zadanie pn. „Budowa domu pogrzebowego na cmentarzu przy ul. 

Wałbrzyskiej wraz z zagospodarowaniem terenu” w kwocie 2 812 520 zł – 

przygotowanie dokumentacji projektowej.  

− Zwiększono plan wydatków na zadanie: „Modernizacja Sali gimnastycznej przy szkole 

Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze” o kwotę 400 000 zł na przeprowadzenie 

następujących prac dodatkowych:  

• Izolacja ściany zewnętrznej istniejącego zaplecza sanitarnego 

• Drenaż podposadzkowych w pom. 1.15 (sale gimnastyczne w poziomie 

przyziemia) 

• Montaż pompy odwadniającej 

• Wykonanie tynku renowacyjnego w pomieszczeniach przyziemia 

• Zmiana układu warstw podposadzkowych w pomieszczeniach 1.15 i 1.16 oraz 

zmianę wynagrodzenia wykonawcy na podstawie art. 15r ust 1 i 4 pkt 3 ustawy 

z dnia 2 marca 2020 o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz art. 439 ustawy 

Prawo Zamówień Publicznych. 

− Wprowadzono zadanie pn. „Rewitalizacja Ośrodka Wypoczynku Świątecznego w 

Kamiennej Górze poprzez budowę infrastruktury rekreacyjnej i sportowej” w kwocie 

150 000 zł.  

 

Ponadto zmniejszono plan zadań inwestycyjnych, które będą realizowane w niższej 

wysokości niż zakładano pierwotnie lub ich realizacja będzie przeniesiona na kolejny 

rok.  

 

 Radny B. Wągrowski zapytała, co się stanie, jeśli rada nie zgodzi się na budowę domu 

pogrzebowego? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że to musi być wpisane jakiekolwiek 

zadanie inwestycyjne, musi być to przeznaczone na zadaniu jednorocznym.  

Sekretarz Miasta R. Łukasiński wytłumaczył, że pismem z 14 września 2021 r. firma 

ROKOM powołała się na ustawę i prawo zamówień publicznych w sprawie zmiany 

wynagrodzenia wykonawcy. Przy podpisywaniu umowy nikt nie wiedział, co przyniesie 

pandemia. Kilkukrotnie wymieniano korespondencję z wykonawcą i przeprowadzano 
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analizę kosztów w formie negocjacji pisemnej. Następnie odbyło się spotkanie z 

wykonawcą. Głównym zagrożeniem było zejście z budowy podwykonawców i jest 

obawa ze strony urzędu miasta, że tak się stanie. Obecnie trwają prace zakończeniowe 

na budowie. Ostatecznie przyjęta kwota to 299 000 zł. Zdaniem sekretarza trzeba to 

zapłacić. Dodał, że ceny materiałów budowalnych faktycznie idą w górę. Zostanie 

podpisany aneks do umowy, jeżeli rada zgodzi się na podniesienie wynagrodzenia.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że urząd nie rozliczy się z dotacji, ponieważ 

zadanie nie będzie zakończone. Sprawa w sądzie może trwać nawet 2 lata. Zwróciła się 

z prośbą do radnych o przychylne podjęcie decyzji.  

 

Sekretarz Miasta R. Łukasiński powiedział, że jeżeli technicznie wykonawca zszedł 

by z budowy, to budowa i tak musi zostać zakończona.  

 

Radna D. Kurnyta zapytała, czy ul. Lipowa została wprowadzona do projektu? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że jest zakończona dokumentacja. 

Wszystkie drogi na których jest dokumentacja, to będą składać do drugiego naboru w 

ramach funduszu. Na drogę na ul. Lubawskiej prawdopodobnie będą potrzebne środki 

finansowe.  

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. projektem uchwały i zadecydowała, że 

zaopiniuje go  na następnym posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 7. – 106.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 8. – 107.2021 
 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 9.  – BRM.0003.79.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią na wniosek zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 



5 
 

Ad. 10. - BRM.0003.86.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią na wniosek zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

Ad. 11.  – BRM.0003.87.2021 ad. 1 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią na wniosek zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 12. - BRM.0003.92.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. odpowiedzią na wniosek zapozna się na następnym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Ad. 13.  – BRM.0012.6.34.2021/BRM.0002.XLVII.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Ad. 14. - BRM.0012.6.35.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. pismem zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji. 

Ad. 15. Sprawy różne 
 

Spraw różnych nie było.  
 

Ad.16. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/ Violetta Majak 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


